
 R O M A N I A  

JUDEŢUL  CLUJ 

CONSILIUL LOCAL 

AL ORAŞULUI  HUEDIN 

 

P R O C E S  -  V E R B A L 

 

            Încheiat azi 28.08.2009, cu ocazia şedinţei ordinare a  Consiliului  Local Huedin. 

 Şedinţa a fost convocată prin dispoziţie de către PRIMAR, prezenta menţiune  realizându-se în 

conformitate cu art. 46 alin. 8 din Legea nr. 215/2001 a Administraţiei Publice Locale modificată prin 

Legea nr. 286/2006. 

 Consilieri total 15, consilieri  prezenţi 14, absenţi  motivat 1: dl.Torok Ferencz. 

 Se  supune la vot procesul verbal al şedinţei din luna iulie 2009 şi se aprobă în unanimitate. 

 Se supune la vot Ordinea de zi şi se aprobă în unanimitate, dl. Toadere Ioan  propunând ca 

informările din ordinea de zi să fie  discutate înainte. 

 D.na director adjunct Antal  prezintă informarea cu privire la pregătirea Liceului O.Goga la 

începerea anului şcolar 2009 – 2010. 

 D.nul director Matiş Horea prezintă informarea cu privire la pregătirea Grupului Scolar pentru 

începerea noului an şcolar, apreciind că la momentul respectiv lucrările  sunt finalizate în proporţie de 

85%. 

 Dl director Matiş Horea informează  pe d.na viceprimar cu privire la situaţia efectuării unor 

reparaţii la gazonul sintetic, precizând că o situaţie a veniturilor aduse de exploatarea acestui teren va fi 

prezentată la o şedinţă viitoare. 

 D.na directoare Bănuţ Elena prezintă informarea cu privire la  pregătirile pentru începrerea 

noului an şcolar la Grădiniţa. 

 Dl. Abrudan Sorin prezintă proiectul de hotărâre avizat de comisia de urbanism privind 

aprobarea demersurilor în vederea transferării terenului înscris în C.F 2039 pe o suprafaţă de 1964 mp,   

de la Ministerul Agriculturii către oraşul Huedin. 

 Dl. Albu Florin  îşi expune părerea arătând că a cumpărat un teren în 1997 în zona respectivă 

pe care la intăbulat în C.F, teren cumpărat de la fostul proprietar Kosma Vig Ileana. Precizează că râul 

Domoş a fost deviat natural, fiind de acord să acorde cale de acces către blocurile din P.ţa Victoriei. 

 Dl secretar acordă lămuriri în acest sens arătând că terenul cumpărat de dl Albu de la d.na 

Kosma Vig Ileana în suprafaţă de 860 mp, trebuia să se regăsească pe un alt amplasamanet în spatele 

grădinilor din str. Morii şi vecinătatea râului Domoş, mentionează că problema anulării T.P emis în 

favoarea d.nei Kosma Vig  Ileana,  va fi clarificată în instanţă, conform actelor depuse de această 

persoană în materie de fond funciar. 

 Dl Abrudan Sorin menţionează d.lui Albu că  proiectul de hotărâre vizează un transfer de teren 

de pe Ministerul Agriculturii pe oraşul Huedin. 

 Se supune la vot şi se aprobă cu 12 voturi pentru  şi 2 abţineri. 

 D.na viceprimar prezintă proiectul de hotărâre cu privire la rectificarea bugetului C.L.H cu 

suma de 12.000 lei, pentru construire depozit de lemne pentru Grupul Şcolar Huedin, lămuriri acordâd 

dl. director Matiş Horea. 

Dl Primar menţionează că este nevoie urgentă de construirea acestei magazii. 

Se supune la vot proiectul de hotărâre şi se aprobă în unanimitate. 

Dl. Drăgan Sandu prezinta PH avizat de comisia de administratie publica privind aprobarea 

Regulamentului Serviciului de Salubritate, lămuriri acordând d.na viceprimar care mentionează că 

actualul Regulament respecta prevedereile ordonantei 110,111/2007. Mentionează ca urmează ca SC 

Crisul SA să obtina licenta de operare  pe serviciul de salubritate, precizând că societatea  a derulat 

proiectul PHARE CES – 2004. Raspunde d.lui Pascalau Ionel arătând că in anul 2007 societatea nu 

avea licenta şi nu erau in vigoare ordonantele 110,111/2008. 

Dl .Paşcalău Ionel considera că, coordonatorii pe proiect trebuiau să obtina licenta de 

cooperare la SC Crisul iar dl. Drăgan solicita prezentarea unei informări in acest sens. 

D.na viceprimar arata că A.N.R.S.C nu a  acceptat documentatia SC Crisul urmând ca aceasta 

problemasă se rezolve după emiterea hotărârii, iar dl. primar mentionează că SC Crisul SA va face 

demersuri urgente pentru obtinerea licentei de operare. 



Dl Pascalau Ionel solicita atribuirea directă a serviciului de salubritate la SC Crisul SA. 

D.na. Tomoş Floare  arata că prin HCL nr. 4/2007  s-a delegat serviciul de salubritate către SC 

Crisul SA, urmând ca licenta de operare  să fie data direct operartorului. 

Dl. Drăgan solicita să se efectueze unele corecturi in caietul de sarcini privind serviciul de 

dezăpezire, aspecte subliniate si de dl Abrudan Sorin care a specificat unele greseli si in celelalte caiete 

de sarcini. 

Se supune la vot PH  si se aproba in unanimitate. 

Dl. Drăgan Sandu  prezinta PH avizat de comisia de administratie publica privind  aprobarea 

Caietului de sarcini al serviciului de salubritate. 

Se supune la vot PH şi se aproba in unanimitate. 

Dl. Drăgan prezinta  PH avizat de comisia de administratrie publica privind aprobarea 

Caietului de sarcini privind  colectarea de  cadavre la nivelul orasului Huedin. 

Se supune la vot PH  si se aprobă in unanimitate. 

Dl Drăgan Sancu prezinta  PH avizat de comisia de administratrie publica privind aprobarea 

Caietului de Sarcini privind  dezinsectia, dezinfectia şi deratizarea orasului Huedin. 

Se supune la vot PH si se aproba in unnaimitate. 

Dl Drăgan prezinta PH avizat de comisia de administratie publica privind  aprobarea Caietului 

de Sarcini  privind  colectat, transportat zăpada  pe domeniul public al orasului Huedin. 

Se supune la vot PH si se aprobă in unanimitate. 

Dl Drăgan prezinta Caietul de Sarcini pentru serviciul de spălat, curatat  artere publice. 

Se supune la vot Ph si se aproba in unanimitate. 

Dl Drăgan  Sandu prezinta PH avizat de comisia de administratie privind aprobarea efectuarii 

unor lucrari şi amenajarea unei căi de acces către păşune, sursele de finantare fiind asigurate, dl Primar 

acordând detalii suplimnetare. 

Dl. Varga Andrei este informat  de către dl secretar cu privire la faptul că, composesoratul 

reprezentat de dl. consilier nu poate accesa aceste fonduri. 

Dl. Dragan prezinta PH avizat de comisia de administratia publica privind aprobarea rezilierii 

contractului de salubritate incheiat cu SC Hareti Prest SRL in anul 1997. 

Dl Farkaş Marius este de păreze că nu Consiliul local  trebuie să aprobe rezilierea in conditiile 

in care nu este parte contractantă. 

Dl. primar informează pe dl. Varga că SC Garerti nu are licenta si nu poate presta servicii de 

salubritate in Huedin si nici pe programul PHARE CES – 2004. 

Dl Varga considera că SC Hareti Prest SRL și-a îndeplinit contractul, fiind de părere că 

cetatenii pot opta singuri care firma să le presteze serviciile de salubritate, iar SC Crisul nu are 

capacitatea de a mătura piaţa. 

Dl Paşcală Ionel arata că in anul 2007 trebuia reziliat contractul cu SC Hareti iar dl. Drăgan 

Sandu mentionează că SC Hareti nu respecta contractul  intrucât măturatul il face echipa de ecologisti 

pe toate străzile orasului. D.na viceprimar solicita să nu se aducă acuzatii societatii când reprezentantii 

acesteia nu sunt de fata. 

Dl. Farkaş Marius solicita ca neintelegerile cu SC Hareti să fie solutionate amiabil apreciind că 

nu poate fi reziliat contractul iar dl. Pascalău mentionează că  rezilierea se notifica cu 5 zile inainte. 

Dl  primar consideră că de la momentul accesarii programului PHARE CES 2004. Persoanele 

fizice  nu mai puteau avea contracte cu SC Hareti Prest SRL,  firma putând avea contracte cu persoane 

juridice. 

D.na Tomoş Floare arata că in urma controlului ANRSC s-a solicitat rezilierea contractului cu 

SC Hareti Prest SRL iar d.na viceprimar mentionează că ANRSC va emite licenta de operare pentru 

SC Crisul SA care va presta serviciul de salubritate, aratand ca in anul 2007 d.na Tomoş trebuia să-şi 

faca treaba pe segmentul de activitate pe care il reprezinta. 

Dl primar mentionează că, contractul cu SC Hareti trebuia reziliat in anul 2007. 

Dl Abrudan Sorin mentionează că raportul serviciului de gospodarie comunala constituie baza 

pentru rezilierea contractului cu SC Hareti Prest SRL. 

Se supune la vot PH si se aproba cu 10 pentru si 4 abţineri Farkas Marius , Giurgiu Marinela, 

Pădurean Razvan, Varga Andrei. 



Se prezinta PH privind aprobarea delegării către SC Crisul SA a  unor  lucrări de salubritate ce 

au fost  realizate ulterior de SC Hareti Prest  SRL, dl Farkas Marius  considera că  sunt neclarităţi 

privind procedura de delegare prin incredintare directa a acestui serviciu cf. Legii nr. 51/2008. 

Dl. Danciu  Florin in calitate de consilier juridic prezinta prevederile  Legii nr. 51/2006 

respectiv alin.12 din art.30 a OG 34/2006 care mentionează că atribuirea se face prin licitatie publica 

existând însă o exceptie instituita de art. 31.1  potrivit căreia se poate atribui direct  SC provenind din 

reorganiazerea regiilor autonome cum este cazul SC Crisul SA. 

Se supune la vot PH si se aproba cu 11 voturi petru 1 impotriva dl. Varga Andrei si 2 abtineri, 

Farkas Marius, Cozea Silvia. 

Dl Drăgan pretinzta PH privind aprobarea delegării serviciului de salubritate a orasului Huedin 

către SC Crisul SA. 

Dl. Pascalau Ionel solicita ca SC Crisul SA sa mentioneze termenul pana la care va obtine 

licenta de operare. 

Dl. Toadere Ioan informeaza cu privire la faptul ca SC Hareti are contract de salubritate si cu 

ate comune din zona adiacenta orasului Huedin, iar dl  primar arata ca aceasta firma are contracte si cu 

persoane juridice. 

Se aproba introducerea unui articol 2 in care este  instituit un termen de 3 luni incepand cu data 

de 28.08.2009, termen de gratie la expirarea contractului caruia SC Crisul trebuie sa faca dovada 

obtinerii licentei de operare, in caz contrar urmand să fie  reziliat contractul de delegare a serviciului. 

Se supune la vot PH si se aproba cu 11 pentru  1 impotriva dl Varga iar d.na Cozea Silvia nu a 

votat intrucat de la acest punct nu a mai participat, (motivat de la şedinta). 

Dl Dragan prezinta PH avizat de comisia de administratie publică privind aprobarea 

Regulamentului serviciului de termie a orasului Huedin, lamuriri acordând d.na viceprimar. 

Dl. Toadere considera ca problema licentei  de operare pe termie trebuia  rezolvata de SC 

Crisul înca din anul 2007. 

Se supune la  vot PH si se aproba in unnaimitate. 

D.na Cozea Marinela prezinta PH avizat de comisia de cultura privind aprobarea accesarii 

programului POSDRU in directia cresterii competitivitatii manageriale, lămuriri acordând dl. Stângă 

Silviu care mentionează că proiectul va demara in anul 2010. 

Se supune la vot PH si se aproba in unanimitate. 

Dl. Szraga Zoltan  prezinta PH  privind aprobarea MASTER  PLANULUI Judetean privind 

Sistemul integrat de Colectare a Deseurilor, lămuriri acordând d.na viceprimar. 

Se supune la vot PH si se aproba in unanimitate. 

Se fac propuneri pentru  stabilirea reprezentantului CLH in CA la SC Crisul SA, dl. Pascalau 

Ionel propunand ul pe dl Cret Daniel, dl. Varga Andrei pe dl. Kapitan Zoltan. In urma votului secret 

exprimat dl. Creț  Daniel este ales in acesta functie obtinand 10 voturi, iar dl. Kapitan Zoltan 1 vot, 2 

voturi fiind anulate. 

Dl. dir. Lungu Ioan prezinta informarea  cu privire la situatia si Bilantul la SC Transim SA pe 

primele 6 luni ale anului 2009, acordând lamuriri d.lui Drăgan Sandu cu privire la deplasarile cu auto 

apartinand societatii. 

Dl. Varga Andrei solicita folosirea parcării din incintă, dl Abrudan si dl Padurean solicita sa fie 

facute unele eforturi  privind activitatea  la parkingurile auto, respectiv pentru instalarea unor 

indicatoare ale acestuia  la intrarile in oras. 

Dl. Pascalu Ionel arata ca din profitul obtinut pe anul 2008 trebuiau cumparate 4 

autobasculante propunând de asemenea o mai bună folosire a halelor din incintă pentru infiintarea unui 

service auto. 

 Dl. Dongolo Csaba prezinta informarea cu privire la activitatea SC Crisul SA pe primele 6 

luni . 

Dl. Varga Andrei solicita majorarea pretului de livrare apa calda. 

Dl Dongolo mentionează că nu poate fi facuta extinderea reţelelor din lipsa de fonduri iar 

masura reducerii personalului poate fi aprobata, solicitandu-se implicarea si a Consiliului Local în 

acest caz. 

Dl. Paşcalău Ionel solicită demersuri în vederea acţionării în instanţă pentru recuperarea 

debitelor inclusiv de la asociaţie. 



Dl. Dongolo Csaba mentionează că  la nivelul orasului sunt cca. 2000 persoane care nu au 

contract de salubritate. Informează de asemenea pe dl Dragan cu privire la sumele care le achita SC 

Hareti in urma depozitarii deseurilor pe rampă. 

Dl. Dragan prezinta informarea cu privire la îndeplinirea H.C.L pe luna iulie 2009. 

Dl Primar prezintă informarea cu privire la situatia accesarii unor fonduri prin depunerea unor 

proiecte de interes local la nivelul oraşului Huedin, care vizeaza Campusul Scolar, drumul Huedin- 

Bicalat, Aductiunea gazului, Reabilitare Casa de Cultura,  Hala Agroalimentara, Apa canal – Bicalat, 

ANL. 

Dl Toadere solicita o interventie la Compania de Apa in vederea efectuarii unor lucrari de 

marire a diametrului tubului de intrare la canalizare pe str. Trandafirilor. 

Nemaifiind alte probleme de discutat şedinţa se declară închisă, drept pentru care s-a încheiat 

prezentul proces verbal.    

 

 

 

  

             Preşedinte de şedintă,                                               Secretar,  

              ing.Abrudan Sorin      Cozea Dan  

 


